



Français ci-dessous

REQUEST FOR PROPOSAL – Content Writer

Provision of Content Writer services for the Canadian Association of Midwives (CAM)/ Association canadienne des sages-femmes (ACSF)

The Canadian Association of Midwives (CAM) invites you to submit a proposal in accordance with the requirements of the following solicitation.

Proposals must be received by CAM no later than **February 22, 2024, at 17h EST**.

Questions related to the RFP can be submitted to Jo Muise, Communications and Engagement Coordinator at jmuise@canadianmidwives.org

Working with CAM

The Canadian Association of Midwives (CAM) is the national professional association representing midwives and the profession of midwifery in Canada. Our work is focused on ensuring more equitable access to high quality sexual, reproductive, and newborn midwifery services in Canada and globally. To achieve this, we work in partnership with the National Council of Indigenous Midwives (NCIM), midwifery associations, midwives, and relevant stakeholders. Our national and global programming is funded primarily through Global Affairs Canada, UNFPA, Health Canada, the Public Health Agency of Canada, other federal departments, private donors, and operational funding.

NCIM's mission is to promote excellence in reproductive health care for First Nations, Inuit, and Métis communities. Both CAM and NCIM are governed autonomously but share infrastructure and human resources. Both organizations are staffed by a passionate team of individuals dedicated to providing support for midwives and Indigenous midwives and the profession of midwifery across Canada and globally.

About HavingaBaby.co

HavingaBaby.co was created by the Canadian Association of Midwives (CAM) to deliver information to anyone having or planning to have a baby. The site provides families with information about preconception, pregnancy, childbirth, and about how to choose the best care.

The Havingababy.co site is strengths-based and approachable. Its tone has been carefully crafted to take a difficult and sometimes overwhelming topic and present it in words and images that are accessible. This site delivers powerful, important health information about pregnancy. This is a trusted friend, a member of your extended family sharing information about your right to respectful and appropriate care.

Scope of Work

The Canadian Association of Midwives is seeking a skilled content writer or team to update, edit and revise (where necessary) existing online public-facing materials and articles about pregnancy, birth and postpartum. The successful candidate/firm will also update scientific references and research new studies

pertinent to our public audience. This content targets audiences in the childbearing years through our website havingababy.co. Particular attention will be necessary to maintain CAM's brand and overall identity.

Additionally, the content writer or team will review new member-facing content on diverse topics and write content to introduce these resources to the public to expand awareness of the skills and competencies midwives hold. This includes topics such as providing culturally safe care, supporting informed decision making on complex topics such as vaccination, recognizing and responding to gender-based violence, and midwifery-led abortion care, for example. Our aim is to make visible to the public the scope of midwifery skills and competencies as well as the IBPOC midwifery leadership.

The selected candidate(s) should possess the capability to produce creative materials that communicate effectively and efficiently. CAM requires the ability to edit, update and maintain files (such as changing dates, prices, details, etc.) for future use as needed. As a result, all final work will be owned by the Canadian Association of Midwives. CAM reserves the right to use content created in additional/future materials as desired.

Type(s) of activities (but not limited to)

- Perform an audit of the current site (85 articles) and create a plan for updating articles and references where needed.
- Identify gaps in the current information offered.
- Edit, write, and revise articles on pregnancy, birth and postpartum, with a particular attention to maintaining a midwifery voice.
- Create introductory text for existing CAM resources to grow awareness of the scope of midwifery skills and competencies.
- Source new scientific and clinical research and update article references.
- Edit in both English and French (an asset)
- Estimated 120-150 hrs. of work.

Methodology and Approach to Assignment

In your expression of interest include 2-3 examples of writing, a cost proposal, and consider the below requirements and qualifications.

Bidders should elaborate on their core services, their previous experience, the structure of their company (if applicable), their hours of service, and the size of project they are capable of taking on.

Qualifications

- A solid background in writing and research with a strong portfolio showcasing previous work.
- Experience in designing materials for healthcare, non-profits, or professional associations, as it aligns with the nature of CAM's work.
- Proficiency in research and referencing.
- The ability to adapt to changing project requirements and be flexible in addressing editorial feedback.
- Strong project management skills, including the ability to meet project deadlines and handle multiple tasks simultaneously.
- Consistently delivers work on time, meeting deadlines and project timelines.
- Preference for candidates with bilingual proficiency, considering the diverse audience of CAM.

Proposal Submission

Submit your application to jmuise@canadianmidwives.org by February 22, 2024, at 17h EST with the subject 'RFP Content Writer' with the following information:

1. Submit your expression of interest detailing your personal or company profile and how you provide the above-mentioned qualifications and services.
2. Submit examples of your writing (*not applicable if you have previously held a preferred supplier contract with CAM and submitted work*).
3. Submit a cost proposal with a breakdown of rates (hourly, page, deliverable etc.) If your company has a pricing chart, please attach it. Please specify if any discounts or non-profit pricing are being offered.

Timeframe: February - March 31, 2024

Location: Canada/ Remote

Remuneration: up to 12,000 CAD

DEMANDE DE PROPOSITION - Rédacteur de contenu

Prestation de services de rédaction de contenu pour l'Association canadienne des sages-femmes (ACSF)
/ Canadian Association of Midwives (CAM)

L'Association canadienne des sages-femmes (ACSF) vous invite à soumettre une proposition conformément aux exigences de l'appel d'offres suivant. Les propositions doivent être reçues par l'ACSF au plus tard **le 22 février 2024 à 17h HNE**.

Les questions relatives à la demande de propositions peuvent être soumises à Jo Muise, coordonnatrice des communications et de l'engagement, à l'adresse jmuise@canadianmidwives.org.

Travailler avec l'ACSF

L'Association canadienne des sages-femmes (ACSF) est l'association professionnelle nationale qui représente les sages-femmes et la profession de sage-femme au Canada. Notre travail vise à assurer un accès plus équitable à des services de sage-femme de haute qualité en matière de sexualité, de reproduction et de soins aux nouveau-nés au Canada et dans le monde. Pour ce faire, nous travaillons en partenariat avec le National Council of Indigenous Midwives (NCIM), les associations de sages-femmes, les sages-femmes et les parties prenantes concernées. Nos programmes nationaux et mondiaux sont financés principalement par Affaires mondiales Canada, le FNUAP, Santé Canada, l'Agence de santé publique du Canada, d'autres ministères fédéraux, des donateurs privés et des fonds opérationnels.

La mission du NCIM est de promouvoir l'excellence dans les soins de santé reproductive pour les communautés des Premières nations, des Inuits et des Métis. L'ACSF et le NCIM sont tous deux gérés de manière autonome, mais partagent l'infrastructure et les ressources humaines. Les deux organisations sont dotées d'une équipe de personnes passionnées qui se consacrent au soutien des sages-femmes et des sages-femmes autochtones ainsi qu'à la profession de sage-femme au Canada et dans le monde.

À propos de HavingaBaby.co

HavingaBaby.co a été créé par l'ACSF pour fournir des informations à toutes les personnes qui ont un bébé ou qui prévoient d'en avoir un. Le site fournit aux familles des informations sur la préconception, la grossesse, l'accouchement et la façon de choisir les meilleurs soins.

Le site Havingababy.co est basé sur les points forts et est accessible. Son ton a été soigneusement choisi pour traiter d'un sujet difficile et parfois accablant et le présenter avec des mots et des images accessibles. Ce site fournit des informations puissantes et importantes sur la grossesse. Il s'agit d'un ami de confiance, d'un membre de votre famille élargie qui partage des informations sur votre droit à des soins respectueux et appropriés.

Portée du travail

L'ACSF est à la recherche d'un rédacteur ou d'une équipe de rédacteurs compétents pour mettre à jour, éditer et réviser (si nécessaire) les documents et articles en ligne destinés au public et portant sur la grossesse, l'accouchement et la période postnatale. La personne ou l'entreprise retenue mettra également à jour les références scientifiques et recherchera de nouvelles études pertinentes pour notre

public. Ce contenu cible les publics en âge de procréer par le biais de notre site web havingababy.co. Une attention particulière devra être portée au maintien de la marque et de l'identité générale de l'ACSF.

De plus, le rédacteur ou l'équipe de rédaction du contenu examinera le nouveau contenu destiné aux membres sur divers sujets et rédigera du contenu pour présenter ces ressources au public afin d'accroître la sensibilisation aux aptitudes et aux compétences des sages-femmes. Cela inclut des sujets tels que la fourniture de soins culturellement sûrs, le soutien à une prise de décision éclairée sur des sujets complexes tels que la vaccination, la reconnaissance et la réponse à la violence basée sur le genre, et les soins d'avortement conduits par des sages-femmes, par exemple. Notre objectif est de rendre visible au public l'étendue des aptitudes et des compétences des sages-femmes ainsi que le leadership des sages-femmes de l'IBPOC.

Le(s) candidat(s) sélectionné(s) devra(ont) être capable(s) de produire des documents créatifs qui communiquent de manière efficace et efficiente. L'ACSF requiert la capacité d'éditer, de mettre à jour et de conserver des fichiers (tels que des changements de dates, de prix, de détails, etc.) pour une utilisation future si nécessaire. Par conséquent, tout le travail final sera la propriété de l'ACSF, L'ACSF se réserve le droit d'utiliser le contenu créé dans des documents supplémentaires ou futurs, selon les besoins.

Type(s) d'activités (sans s'y limiter)

- Effectuer un audit du site actuel (85 articles) et créer un plan pour mettre à jour les articles et les références là où c'est nécessaire.
- Identifier les lacunes dans les informations actuellement proposées.
- Éditer, rédiger et réviser les articles sur la grossesse, l'accouchement et le post-partum, en veillant particulièrement à maintenir la voix de la sage-femme.
- Créer un texte d'introduction pour les ressources de l'ACSF existantes afin de mieux faire connaître l'étendue des aptitudes et des compétences des sages-femmes.
- Rechercher de nouvelles recherches scientifique et clinique et mettre à jour les références des articles.
- Rédiger en anglais et en français (un atout).
- Durée de travail estimée à 120-150 heures.

Méthodologie et approche de la mission

Dans votre manifestation d'intérêt, vous devez inclure deux ou trois exemples de textes, une proposition de coût et prendre en compte les exigences et les qualifications ci-dessous. Les soumissionnaires doivent préciser leurs services de base, leur expérience antérieure, la structure de leur entreprise (le cas échéant), leurs heures de service et la taille du projet qu'ils sont capables de prendre en charge.

Qualifications

- Solide expérience en matière de rédaction et de recherche, avec un solide portfolio présentant les travaux antérieurs.
- Expérience dans la conception de documents pour les soins de santé, les organisations à but non lucratif ou les associations professionnelles, car cela correspond à la nature du travail de l'ACSF.
- Compétence en matière de recherche et de référencement.
- Capacité à s'adapter aux exigences changeantes d'un projet et à faire preuve de souplesse pour répondre aux commentaires des rédacteurs.
- Solides compétences en matière de gestion de projet, y compris la capacité à respecter les délais et à gérer plusieurs tâches simultanément.
- Fournir systématiquement le travail à temps, en respectant les délais et les échéances du projet.
- Préférence pour les candidats bilingues, compte tenu de la diversité du public de l'ACSF.

Soumission de la proposition

Soumettez votre candidature à jmuise@canadianmidwives.org avant le 22 février 2024 à 17h EST avec le sujet "RFP Content Writer" (rédacteur de contenu) avec les informations suivantes :

1. Soumettez votre expression d'intérêt en détaillant votre profil personnel ou celui de votre entreprise et en expliquant comment vous fournissez les qualifications et services susmentionnés.
2. Soumettez des exemples de vos écrits (sans objet si vous avez déjà eu un contrat de fournisseur privilégié avec l'ACSF et que vous avez soumis des travaux).
3. Soumettez une proposition de coûts avec une ventilation des taux (horaire, page, livrable, etc.) Si votre société dispose d'un tableau des prix, veuillez le joindre. Veuillez préciser si vous proposez des remises ou des tarifs non lucratifs.

Délai : Février - 31 mars 2024

Lieu de travail : Canada/à distance

Rémunération : jusqu'à 12 000 CAD